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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 12 noiembrie 2020, 

în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 

        La orele 13.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 

Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare care s-a desfășurat în sala de 

ședințe a Consiliului Județean Argeș, dar și prin mijloace electronice ( on-line ). 

La această ședință au fost prezenți toți cei 34 de consilieri județeni, iar doamna 

consilier județean Maria-Liliana Turturoiu și domnii consilieri județeni Valentin-

Ion Deaconescu, Cosmin-Constantin Ghiță, Marius Pîrvu și Narcis-Ionuț Sofianu 

s-au conectat pe platforma on-line, deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 

Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 

dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 

Publică Locală. 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Bună ziua, vă adresez rugămintea să începem 

ședința cu amendamentul că dl Diaconescu, dl Ghiță, dl Pîrvu, dna Turturoiu 

sunt logați on-line, a rămas dl Sofianu. Acestea sunt condițiile și trebuie să ne 

descurcăm și în situația dată care nu este una liniștitoare. Vă supun la vot 

ordinea de zi. Cine este pentru? Vă mulțumesc. Și cei on-line? Vă mulțumesc. 

Dl Diaconescu pentru, dl Pîrvu pentru, dl Ghiță pentru, dna Turturoiu pentru. Vă 

mulțumesc. 

 

 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

conducerea şedinţelor consiliului judeţean în caz de absență a Președintelui 

Consiliului Județean Argeș - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Suntem obligați să alegem un înlocuitor prin votul dumneavoastră care va 

rămâne pe toata perioada în situația în care nu voi putea conduce ședințele 

consiliului județean și îl voi delega prin votul dumneavoastră pe cel care mă 

va reprezenta. Știți foarte bine, și vă mulțumesc pentru înțelegere, am trecut 
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printr-o perioadă destul de complicată, m-am negativat foarte repede, sunt un 

exemplu medical, medicii spun că așa ceva au vazut mai rar, dar așa a vrut 

bunul Dumnezeu. Domnule secretar, procedura de vot, vă rog frumos. 

Dl Ionel Voica Secretarul General al Județului - Așa cum prevede Codul 

Administrativ, alegerea vicepreședintelui care va conduce ședințele 

consiliului județean în absența președintelui consiliului județean se face pe 

buletine de vot. Pe acestea sunt înscrise numele celor doi vicepreședinți, ca și 

data trecută, la alegere. Veți primi un buletin de vot, în ordine alfabetică își 

vor exercita votul doar consilierii care sunt prezenți fizic, cei care sunt 

prezenți online, nu-si pot exercita acest vot pe buletinele de vot. Pentru 

desemnarea vicepreședintelui care va conduce ședințele consiliului județean 

în absența președintelui vă rog să tăiați pe cel care nu-l doriți, lăsându-l 

nebifat pe cel care îl doriți să conducă ședințele consiliului județean. Vom 

proceda la strigarea în ordine alfabetică. Mulțumesc. 

Consilierii județeni sunt nominalizați în ordine alfabetică de către secretarul 

general al județului dl. Ionel Voica. 

Rezultatul votului: Pentru a conduce ședințele consiliului județean în absența 

președintelui consiliului județean, cu 24 de voturi a fost desemnat domnul 

Nicolaescu Marius Florinel,  6 voturi au fost nule. Vă mulțumesc. 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 5. 

 

   - II  - 

 

       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

acordarea burselor pentru elevii din învățământul preuniversitar de stat în anul 

școlar 2020 – 2021.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Avem niște amendamente, v-aș ruga frumos cei care le-ați inițiat să le 

susțină. Primul amendament, dl David Emilian. 

Dl consilier județean Emilian David – Raționamentul este foarte simplu, un 

elev care beneficiază de o bursa socială, fie acordată de noi, fie printr-un 

program național dacă produce performanță în învățământ și se încadrează  în 

criteriile pe care noi le-am stabilit pentru burse de performanță poate 
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beneficia și de aceasta. Legea permite și am propus ca acel elev care 

îndeplinește cumulativ aceste crieterii să beneficieze de cele două burse. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă -Vă mulțumesc. Dl Nicolaescu? 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Și noi susținem 

amendamentul propus de către colegul nostru. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Vă mulțumesc, alte puncte de vedere? Poftiți! 

Dl consilier județean  Marius - Bogdan Ivan - Sunt pentru doar că vreau să 

spun în plen ce am spus și în comisie, mi-aș dori ca anul viitor punctele 

acestea să se discute în luna august astfel încât să fie oferite elevilor cu 

rezultate la începutul anului școlar. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Cine este pentru? Și cei din 

online. Uninimitate. Tot la punctul 2 mai este un amendament, cel al 

domnului Ghiță Cosmin. Vă ascultăm. 

Dl consilier județean  Cosmin-Constantin Ghiță – Stimați colegi, vin să 

depun un amendament prin care să modificăm puțin regulamentul de 

acordare al burselor respective, mai exact punctul 6.1 bursele de performanță. 

Având în vedere ca în anul școlar 2019-2020 olimpiadele naționale nu s-au 

susținut, au fost suspendate de ministerul educației, nu cred că o să avem 

solicitări în acest punct, drept urmare aș introduce bursele de merit care 

constau în aceleași burse pentru locurile 1, 2 și 3 obținute la olimpiadele 

județene școlare din anul 2019-2020. Acestea sunt menționate și în ordinul 

ministerului nr. 5576 din 2011. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Ok, acesta este amendamentul dumneavoastra. 

Aștept puncte de vedere din partera dumneavoastră stimați colegi. Dl 

Nicolaescu ? 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Domnule Președinte, noi am 

dori să propunem un alt amendament în completare la ce a spus dl Ghiță 

pentru că nu avem o situație a impactului bugetar însă amendamentul propus 

de noi sună în felul următor: bursele de merit se vor acorda conform 

prevederilor art. 8 alin1 litera b din ordinal nr. 5576 din 2011, respectiv 

beneficiarilor care au obținut locul 1 la etapele județene ale olimpiadelor 

școlare naționale organizate de catre Ministerul Educației. Se va introduce și 

art. 6.4.1, actele necesare sunt: acte de identitate, adeverință scolară, copie 
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după diploma care să ateste rezultatul. Fac mențiunea că o parte din 

olipiadele județene s-au tinut. 

Dl consilier județean  Cosmin-Constantin Ghiță - Tocmai aceasta am susținut 

și eu. domnule consilier, art. 8 același lucru, alin. b, asta am spus și eu mai 

devreme. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Da, ca să fac un rezumat , dl Ghiță mă 

completați dacă greșesc, dl Ghiță susține un amendament ca locurile 1, 2, 3 

să fie premiate, dl consilier PSD susține doar locul 1 să fie premiat. 

Dl consilier județean  Cosmin Ghiță  - Ca impact bugetar, s-au ținut în jur de  

25 de olimpiade județene,  asta ar însemna undeva la 50-60 de copii. Cred că 

impactul bugetar, în sensul  acesta, înseamnă undeva la 10.000 de lei în plus, 

nu cred că este o sumă foarte mare pe care consiliul județean nu și-ar 

permite-o. Noi trebuie să încurajăm tinerii care au fost la olimpiadele 

județene și care au luat locurile 1, 2 și 3 și datorită situației de coronavirus nu 

au putut participa la olimpiadele naționale. Nu ar trebui să îi motivăm și 

pentru anul următor? Eu așa văd normal și logic că ar trebui să facem pentru 

elevii județului Argeș.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Am înțeles ,domnule Ghiță.  

Dna consilier județean Maria - Liliana Turturoiu - Dacă îmi permiteți, și eu 

aș avea un  punct de vedere. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Da, vă rog! 

Dna consilier județean Maria - Liliana Turturoiu - Având în vedere faptul că 

nu toate olimpiadele s-au ținut, nici măcar olimpiadele județene în anul scolar 

trecut, cred că nu este un criteriu de egalitate, nu da o șansă egala tuturor 

copiilor. Mulți trebuiau să participe și pentru că nu s-au mai susținut aceste 

olimpiade , nu au participat și atunci mi se pare că este incorect acest criteriu, 

poate ar trebui să-l scoatem pe tot. Unii au participat dar alții trebuiau să 

participe și nu au avut șansa să participe pentru că au fost sistate olimpiadele.  

Dl consilier județean  Cosmin Ghiță  - De acord, dar nu ar trebui să încurajăm 

pe cei care totuși au participat și au obținut rezultate foarte bune? 

Dna consilier județean Maria - Liliana Turturoiu – Eu cred că trebuie să 

oferim criterii egale de șansă tuturor.  
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Sunt mai multe puncte de vedere, la ora aceasta 

sunt depuse două amendamente oficial. Dl Postelnicescu, vă rog! 

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu - Domnule Președinte, la 

comisie am pus aceeași întrebare pe care a pus-o și dl Ghiță și mi s-a răspuns 

că au avut loc concursuri pentru olimpiade, dar constat că la colega mea dna 

Turturoiu, nu au existat olimpiade.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Nu la toate disciplinele, la unele s-au ținut, la 

alte nu. 

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu - Văd că există o 

contradicție  între ce se spune la comisie de către aparatul de specialitate și ce 

spun colegii. Eu cred că locurile 1, 2 și 3 ar trebui să fie premiate. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă -  Am înțeles, dumneavoastră sunteți susținătorul 

ideii că primele  3 locuri să fie premiate , în contrapondere, dl Nicolaescu a 

susținut că doar locul 1 ar trebui premiat. Dl Ivan? 

Dl consilier județean  Marius - Bogdan Ivan - Eu am înțeles că impactul 

bugetar de la locul 1 până la 3 este de 10.000 de lei. Pentru o diferență atât de 

mică discutăm atât? Haideți să adunăm câți mai mulți tineri să participe la 

aceste olimpiade. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Vă rog frumos. 

Dna șef serviciu  Roxana Stoenescu – Situația pe care am reușit să o am 

astăzi de la Inspectoratul Școlar se precizează marea majorite a olimpiadelor 

județene s-au realizat și este vorba de un pas financiar destul de important. 

Consiliile locale sunt obligate să ofere aceste burse, este vorba de 4 categorii 

de burse , sociale, de studii, de merit și    cea de performanță . De-a lungul 

anilor am mers pe completarea bursei sociale și anul trecut pe cea de 

performanta. Dacă dl consilier are un calcul la momentul acesta, nu știu pe ce 

date se bazează dânsul, însă eu de la Inspectoratul Școlar am așa: ca număr 

de participanți 254, la olimpiadele la nivel de liceu 821 de elevi …(inaudibil) 

… 

Dl consilier județean  Marius - Bogdan Ivan – Spuneți-ne și nouă cei care au 

locurile 1, 2 și 3. 

Dl consilier județean  Cosmin Ghiță  - Exact cei care au obițnut locurile 1, 2 

și 3, nu toți cei care au participat. 



6 
 

Dna șef serviciu  Roxana Stoenescu - Avem 194 la liceu și la gimnaziu 53. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Vom discuta chestiunea asta la vot, aveți 

dreptate dumneavoastră. Vă rog frumos. 

Dl consilier județean  Marius - Bogdan Ivan - Mă gândesc că dumneavoastră 

aveți un impac financiar la locul 1, nu? 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Nu. 

Dl consilier județean  Marius - Bogdan Ivan - Pai atunci cum puteți să faceti 

o propunere la locul 1 dacă nu aveți impact financiar spunând că cel la locul  

2 și 3 este o sumă mare. Eu cred că amendamentul poate fi modificat 

spunând în aceste concluzii ca să fie premiați 1, 2 și 3. Este posibil ca 

consiliile locale să nu mai aibă bugete suficiente și ar trebui ca aceste burse 

să fie prioritate, mai ales în anul acesta școlar.   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Vă mulțumesc. Am mers pe  o regulă simplă. 

Dacă legiuitorul  a stabilit că cei care ar trebui să asigure aceste sume sunt 

consiliile locale, noi respectăm legea. Ca și consiliu județean venim în 

întâmpinare și încercăm cu un minim efort în a fi alături de aceste consilii 

locale care au obligația  aceasta prin lege.  

Dl consilier județean  Marius - Bogdan Ivan - Dar care este diferența între 

propunerea dumneavoastră și propunerea colegilor? 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - De 3 ori mai puțin. Dl Bughiu? 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Domnilor colegi, v-aș ruga totuși 

să nu facem o confuzie pentru că vorbim de premieri pe bază de merit, nu 

vorbim de premierea cazurilor sociale drept pentru care știu că nu e loc decât 

pentru primul loc. Asta este și logica indiferent de cât de mic sau mare este 

impactul bugetar. Mie mi se pare normal ca atât timp vorbim de premieri 

pentru merit, să premiem doar locul 1. Altfel ducem lucrurile în derizoriu 

pentru că apoi de ce să nu premiem și locul 4 și 5 și tot așa. Asta este și 

logica când este vorba să premiem, sa premiem locul 1. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Vă mulțumesc. Vă rog. 

Dl consilier județean  Cosmin-Constantin Ghiță - Vă mulțumesc. Domnule 

Presedinte, în ordin spune că venituri ale bugetului consiliului local cât și 

respectiv ale consiliului județean. Consiliul județean  poata să dea aceste 
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burse , referitor la discuția dacă consiliile locale sau județene pot acorda 

burse. Domnule Bughiu imnul se cântă și pentru locul 1 și pentru locul 2 și 

locul 3 la olimpiadele internaționale. Cred că ar trebui să recompensăm elevii 

care s-au zbătut să ajungă acolo chiar dacă au iesit pe locul 2. Sunt de acord 

și cu locul 1 dar de ce să nu cooptăm până la locul 3. Aici facem diferența. 

Ar trebui să existe o echitate între aceste burse și totuși să facem un efort care 

nu este foarte mare să acordăm bursele elevilor pentru a încuraja în primul 

rând motivația de a învăța mai departe și de a merge anul viitor la 

olimpiadele naționale. Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - În online, sunteți de acord cu amendamentul  că 

premierea să fie 1, 2 și 3,  da? 

Dl consilier județean Valentin-Ion Deaconescu - Da.  

Dl consilier județean  Cosmin-Constantin Ghiță – Da. 

Dl consilier județean Narcis-Ionut Sofianu – Da. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Dl Pîrvu? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu - Locul 1. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Numai locul 1. Dna Turturoiu? 

Dna consilier județean Maria - Liliana Turturoiu - Locul 1.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Mulțumesc mult de tot. În sală 16 plus 2 = 18. 

Amendamentul pentru locul 1 premiat. Cine este pentru? Dl Pîrvu și dna 

Turturoiu sunt pentru. Cine este împotrivă? Vă mulțumesc. Am luat act dl 

Sofianu, am luat act stimați colegi. Prin urmare votez acum în ansamblul sau 

proiectul de hotărâre cu amendamentul acesta și cu celălalt care a trecut. Cine 

este pentru? Vă mulțumesc. Cine este împotrivă? Vă mulțumesc. 

Unanimitate. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

         S-a adoptat Hotărârea nr. 6. 

 

                                                   - III  - 

 

       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Ghidului pentru acordarea, în anul 2020, a sprijinului financiar de la 
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bugetul Consiliului Județean Argeș, pentru unitățile de cult aparținând cultelor 

religioase din Județul Argeș, recunoscute în România.  - Dl Preşedinte Ion 

Mînzînă a spus: 

  Vă rog! 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu - Dl Președinte, la comisie s-

a explicat foarte simplu. Să înțeleg că vorbim de niște lucrări care se vor 

executa într-o lună, două, maxim trei sau este vorba de lucrări noi. Aici avem 

un amendament al domnului David Emilian. Vă rog frumos. 

Dl consilier județean Emilian David - Pornind de la faptul că suma pe care 

consiliul județean a considerat-o necesară pentru acordarea acestor ajutoare 

financiare pentru unitățile  de cult iar acestea ar putea ajunge la toate unitățile 

de cult. Sunt 3 criterii de departajare pentru eligibilitate pentru a abține acest 

ajutor financiar pentru a obține 60 de puncte, am considerat că pentru o 

distribuție echitabilă să introduc încă un criteriu de departajare de 10 puncte 

pentru acele unități de cult care în anul financiar precedent nu au obținut acest  

ajutor financiar. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Vă mulțumesc. Alte puncte de vedere? 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Președinte, noi considerăm 

că tocmai pentru a asigura accesul tuturor la finanțare și poate ca și cei care au 

beneficiat anul trecut de proiecte poate le au în continuare, nu le-au terminat și 

le au în execuție să le dăm posibilitate ca să participe și să acceadă la aceste 

fonduri. Din experiență știu că sunt 3 proiecte care anul trecut au beneficiat de 

finanțare așa că nu este o mare problemă în acest sens. Grupul consilierilor 

PSD se opune acestui amendament. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă -  Mulțumesc. Vă rog. 

Dl consilier județean Emilian David - Unitatea de cult care a obținut un ajutor 

financiar în anul precedent se poate inscrie în continuare. Ceea ce am vrut eu 

ca soluție nu pune niciun obstacol depunerii de proiecte. Eu am considerat că 

acele unități de cult care nu au obținut în anul financiar precedent au un atuu în 

plus să obțină un punctaj mai mare. Toate unitățile de cult indiferent de 

ajutorul financiar obținut în anul financiar precedent se poate înscrie. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Se pot înscrie dar pleaca cu handicapul acesta pe 

care dumneavoastră îl solicitați în amendament. Dl Ivan? 
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Dl consilier județean  Marius - Bogdan Ivan - La primul amendament, pentru 

locurile 1, 2 și 3. Acum vreau să spun că suntem împotriva amendamentului 

dintr-un motiv foarte simplu. La prima vedere mi se poare chiar invers. Dacă 

anul trecut unitățile de cult au primit niște bani și au început niște investiții, din 

contră, ele trebuie duse mai departe. Deci suntem împotriva amendamentului. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Mulțumesc . Sunt unități de cult care primesc 

acest ajutor având niste proiecte multianuale în derulare și ca să lăsăm la 

mijlocul drumului .. 

Dl consilier județean Emilian David - Să înțeleg că întreaga suma va merge 

pentru continuarea  proiectelor care se afla in derulare. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Nu știm dar trebuie să le dăm șanse egale. Vă rog. 

Dna șef serviciu Roxana Stoenescu - Nu se pot deconta facturi anume. Deci nu 

vor fi lucrări efectuate in avans. În ceea ce privește decontarea pentru banii pe 

care îi vor primi, este adevărat că în lege spune că dacă aceste finanțări se 

acordă în ultimul trimestru al anului. Beneficiarii vor deconta în următoarele 

180 de zile în anul următor.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă -Vă mulțumesc. Supun acum la vot conform 

regulamentului amendamentul domnului David. Cine este pentru 

amendamentul dânsului? 15 voturi. Cine este împotrivă? Presupun că restul de 

20. Vă mulțumesc. Amendamentul nu a trecut. Supun la vot proiectul de 

hotărâre în forma sa inițială fără acest amendament. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Împotrivă? 2 voturi împotrivă. Vă mulțumesc. Proiectul de 

hotărâre a trecut. 

 

 Proiectul de hotărâre a fost votat cu 33 de voturi ,,pentru” și 2 voturi  

,,împotrivă” (domnii consilieri județeni David Bogdan Angelin și David 

Emilian ). 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 7. 

 

   - IV  - 

 

       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea componenței nominale a Comisiei Tehnice de Amenajarea Teritoriului 

și Urbanism a județului Argeș.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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Nu avem amendamente. Cine este pentru? Vă mulțumesc. Ședința se încheie 

aici. 

 

    Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 8. 

  

      Şedinţa s-a încheiat la ora 13.30.   

 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Ion MÎNZÎNĂ 

 

 

 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                       

                                                                       Ionel VOICA 


